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18.1Moció del Grup socialista per sol·licitar a la Generalitat de Catalunya, la 
construcció de la 2a Fase de l’Institut Montgrós. 

 

S’adhereixen els grups municipals de UM9-CUP, FEM POBLE, PDeCAT i PP. 

 

Quan es va projectar i construir l'institut Montgrós del nostre municipi es va fer pensant en que 
fos un institut amb ESO i preveient que en un futur pogués tenir Batxillerat. L'edifici actual, 
després de 5 anys en mòduls prefabricats, va obrir portes el curs 2012-13. Uns anys més tard, 
el curs 2014-15, es varen concedir dues línies de Batxillerat, i així, poder impartir, per primer cop, 
estudis post obligatoris, però, encara sense projectar la segona fase constructiva que donés 
cabuda adequadament als nous cursos, la qual va suposar ocupar la resta d'espais físics 
existents a l'institut per una futura ampliació d'oferta. 

 

Actualment, per tant, l'institut Montgrós té 2 línies de batxillerat, malgrat aquesta segona fase 
constructiva no s'ha construït encara, la qual cosa suposa que pateixi una manca d'espai per 
encabir els alumnes que té assumits actualment, donant-se la circumstancia que algunes línies 
de batxillerat estan realitzant classe a l'espai del menjador, i a més, no podent-se ampliar amb 
noves ofertes - com cides formatius o FP -, per manca d'espai. 

 

Cal dir, a més a més, que l'institut Montgrós és, a hores d'ara, un referent pels estudiants del 
municipi, el que suposa que la demanda superi amb escreix l'oferta, però la manca d'espai físic 
no permet assumir aquesta, per la qual cosa, en aquests moments, volem posar  en coneixement 
del departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, el malestar de moltes famílies 
del municipi, a raó de les recents preinscripcions realitzades pel primer curs de l'ESO, en relació 
a l'institut Montgrós de Sant Pere de Ribes, no podent-se assegurar la seva plaça a l'institut per 
manca d'oferta. A més, es tracta del mateix projecte  educatiu  que segueixen a les seves escoles 
d'origen, la qual cosa posa de manifest la possible repercussió que aquest canvi pot representar 
per aquests nens i nenes respecte a la motivació, adaptació  i integració que no segueix el mateix 
projecte educatiu. 

Per tot això, es proposa al Ple els següents acords: 

PRIMER.- Sol·licitem al departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, posi els 
recursos tècnics i econòmics necessaris per tal d'iniciar el procediment administratiu i tècnic 
corresponent per la construcció de la segona fase a l'institut Montgrós, un cop  esta  ja consolidat 
el batxillerat, amb dues línies, al centre. 

 

SEGON.- Se sol·licita, per tant, des de l'Ajuntament iniciar converses amb el departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya per resoldre aquesta problemàtica i per arribar a 
acords per la construcció d'aquesta segona fase de l'institut Montgrós. 

 

TERCER.- Sol·licitem, així mateix, que el departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya intermediï amb les famílies que no tenen assegurada la plaça a l'institut Montgrós en 
aquests moments, per tal de trobar una solució satisfactòria per les mateixes a la situació actual. 

 

QUART.- Traslladar, els presents acords al departament d'Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya i els seus Serveis Territorials corresponents, als grups parlamentaris del Parlament de 
Catalunya, a la FAPAC, als Consells Escolars Municipals i a les AMPAS del municipi. 

Explica la moció la regidora, Sra. Francisca Carrasquilla Cuadrado.  

Sotmesa la moció a votació, el Ple de la Corporació acorda la seva aprovació per unanimitat 

dels disset membres presents dels vint-i-un que la composen. 

       

 


